
Zápis z jednání dotační komise a vyhodnocení Městských dotací na rok 2022

Datum jednání dotační komise Města:  15.2. 2022 od 17:00

Místo konání :  Městský úřad Libčice nad Vltavou

Přítomní členové:

Lukáš Reichel - předseda dotační komise

Ing. Petr Kosík

Ondřej Veszelei

Ing. Jakub Semián

Mgr. Renata Baxová (korespondenčně)

Zapisovatel:

Doc.Ing. Vít Penížek, Ph.D., místostarosta

Program jednání:

Posouzení žádosti o dotace na rok 2022

Průběh jednání:

Předseda komise přivítal přítomné členy. Členové dotační komise byli seznámeni s jednotlivými
žádostmi (žádosti byly zaslány elektronicky v předstihu).

Doporučené částky uvedené v příloze zápisu jsou konsensem vycházejícího z výsledku hlasování
jednotlivých členů.

Oproti alokované částce 700.000,- Kč dotační komise doporučuje rozdělit částku 698 200,- Kč.
V případě dvou dotačních titulů komise doporučuje prověření nároků na příspěvek radou města.

S ohledem na vysokou inflaci a růst nákladů, doporučuje komise navýšení prostředků na rok 2023 na
800 000 Kč.

Jednání bylo ukončeno předsedou dotační komise v: 19:00

Lukáš Reichel…………………….

Ing. Petr Kosík ……………………………..

Ondřej Veszelei……………………………

Ing. Jakub Semián …………………………..

Mgr. Renata Baxová (korespondenčně)


